
«ЛИСТ ПОДОРОЖНИКА» -  
ЗРОБИТИ СВІТ КРАЩИМ

Як показують раніше про
ведені соціологічні опитування, 
громадська думка усвідомлює, 
що нашому місту до статуса 
культурного населеного пункту 
ще далеко. Перш за все тому, 
що не вміємо ми, жителі, 
підтримувати в місті чистоту; і 
самі це бачимо, і засоби масо
вої інформації не дають забу
ти: частенько зустрічаються 
публікації про поламані лавоч
ки і перекинуті урни...

Про стан оточуючого лісу і 
говорити не випадає; щоб у лісі 
було чисто, треба не тільки при
бирати, алей й не смітити. А з 
цим у нас іще ой как складно: не 
проходить і місяця, як на очи
щеній черговим суботником чи 
відповідними службами лесовій 
територии знову з?являються 
гори пластикових пляшок, бито
го скла та обривки паперу.

Екологічний проект «Лист 
подорожника —  2005» мав ве
ликий громадський резонанс; 
результати і хід виконання про
екту неодноразово освітлюва
лись на сторінках ЗМІ, в інфор
маційних листівках, плакатах; 
наші звернення звучали з теле
екрана. На нас, виконавців про

екту, чи не найбільше враження 
справив результат акції «Бесіда на 
природі», коли ми проводили роз- 
?яснювальну роботу серед учас
ників пікніків. З одного боку — 
ефект був видатний, люди поча
ли прибирати після себе. З іншо
го — хіба ж можливо провести без
посередньо з кожним славутчани- 
ном таку бесіду?!

Зробити вдалося немало, стан 
«нашого» підшефного лісу і до 
цього часу вигідно відрізняється 
від стану чи не всіх інших лісових 
ділянок. Але ідеальним і цей стан 
назвати ще не можна.

Минулого року, у червні, ми 
провели суботник у лісі за Єре
ванським кварталом. Через два 
тижні заглянули на перевірку — і 
склалося враження, що там чис
тіше, ніж поряд, тільки тому, що ще 
не встигли насмітити.

Таким чином, завдяки цілому 
ряду проведених заходів, зроби
ти нам вдалося немало, але про
блеми залишаються, і тому треба 
працювати далі.

Як і минулого року, основним 
своїм завданням ми бачимо досяг
нення змін у свідомості і поведінці 
людей; хочемо, щоб славутчани 
відмовились від споживацько

го, бездушного ставлення до 
природи. Не найлегший, але 
найбільш результативний шлях 
до цієї мети -  проведення роз' - 
яснювальної роботи.

Тому у 2007 році проект 
«Лист подорожника» продов
жить свою діяльність. В плані 
заходів —  співпраця з органа
ми влади, тренінг з підготовки 
волонтерів для проведення 
бесід в школах, екологічний 
спектакль, який буде поставле
но силами юних артистів Пала
цу ДЮТ, екологічні конкурси 
серед школярів. Усе це важ
ливо саме для дітей і молоді, 
адже вони -  завтрашній день 
нашого суспільства і нашого 
міста, в їх руках —  майбуття 
самої планети.

Приєднуйтесь до нашої ро
боти, щоб швидше здійснилась 
мрія, щоб кожен славутчанин 
хоч якесь малесеньке діло зро
бив для оздоровлення оазису 
під назвою Славутич, щоб ми 
могли забути про саркастичний 
афоризм «Людина -  терновий 
вінець природи».
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